
Protokół Nr 40/10 
 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty  
         dnia 22 czerwca 2010 r.  

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 

Zakończenie posiedzenia godz. 1110 

 
 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski w części 
posiedzenia Skarbnik Gminy Wiesława Łoch . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
 1.Zatwierdzenie porządku obrad 
 2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 25 czerwca   2010 r.  
4.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( wyjazd komisji w teren )  
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy różne     
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1  
Jak wyżej . 
Ad.2 
Protokół Nr 39/10 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3  
Przewodnicząca komisji odczytała niżej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała , 
wysłuchała wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane  pytania czy wątpliwości , a następnie 
zaopiniowała jak niżej :  
-projekt  uchwały Nr XXXIX/311/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego  tereny w obrębie ewidencyjnym Lipnik  
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały informując o wysokości 
zaproponowanej stawki odnośnie naliczenia jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości  w wysokości 15 % . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
 - projekt uchwały  Nr XXXIX/312/10 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości       
   Grzędzice -komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt  uchwały Nr XXXIX/313/10 zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 
udzielania i rozmiaru   zniżek dla nauczycieli , którym powierzono stanowisko kierownicze w 
szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca wójta Jerzy Makowski . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XXXIX/314/10  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Stargard Szczeciński  do stowarzyszenia „ Stargardzka Organizacja Turystyczna „- komisja  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt  uchwały Nr XXXIX/315/10 w sprawie zatwierdzenia projektów dofinansowanych 
przez Europejski Fundusz Społeczny- komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
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- projekt uchwały Nr XXXXIX/316/10 w sprawie uchylenia uchwały upoważniającej Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy  Społecznej w Stargardzie Szczecińskim do podejmowania działań 
wobec dłużników alimentacyjnych – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,   
- projekt  uchwały Nr XXXXIX/317/10  w sprawie uchylenia uchwały – komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały,   
-projekt uchwały Nr XXXIX/318/10  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu  Gminy Stargard Szczeciński oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych   instytucji kultury za pierwsze półrocze roku 
budżetowego – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4 
Wyjazd komisji w teren . Protokół pokontrolny stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.5 
Wójt Gminy – poinformował komisję , iż była propozycja Urzędu Marszałkowskiego,  aby 
przygotować projekt uchwały w sprawie internetu szerokopasmowego na teren gminy , ale nie są 
znane koszty   i po dokładniejszym   rozpoznaniu , sprawa powróci . Na  dzień posiedzenia komisji 
jest to tylko  informacja . 
Kolejno Wójt m.in. odpowiedział na pytanie przewodniczącej komisji w sprawie kanalizacji -jak 
wygląda realizacja złożonego wniosku  , iż 26 lipca 2010 r. odbędzie się otwarcie ofert na 
wykonawstwo, na liście rezerwowej wniosek jest bardzo wysoko . 
Radna Renata Kornet poruszyła następujące sprawy :  
-kiedy odprowadzenie wody przy  drodze 
-sprawa realizacji placów zabaw , 
Wójt Gminy odnośnie placów zabaw powiedział ,że dokumentacja na część   miejscowości jest 
opracowana i w pierwszej  połowie lipca prace zostaną zlecone . Wójt również poinformował ,że 
trwają poszukiwania kontenera na świetlicę w Strumianach  , wstępnie obejrzano w Resko , ale 
może uda się poszukać tańszego, powiedział wójt . 
Kolejno wójt odpowiedział na zapytanie w sprawie II edycji Orlika , że zależy to od decyzji rady i 
powiedział o boiskach wielofunkcyjnych , które sprawdzają się w trakcie użytkowania . 
Radny Klim Roman – poruszył temat dotyczący budynku po starej  bibliotece w Klępinie , kiedy 
odbędzie się przetarg na sprzedaż . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że musi być zachowana cała procedura dotycząca przetargu . 
Kolejno radny przypomniał o wykupie drogi gruntu pod drogę , o projekcie wioski na chodnik i 
radny zwrócił się z prośbą o załatwienie ziemi , aby nawieźć na zaorane boisko w Klępinie . 
Wójt odpowiedział ,że odnośnie ziemi - to na ten cel nie ma środków w  budżecie , ale wójt zrobi 
rozeznanie i jeżeli będzie możliwość to załatwi ziemię .  
Przewodnicząca komisji zapytała się o dokończenie remontu drogi Skalin- Wierzchląd i tutaj 
otrzymała odpowiedź wójta ,że remont  drogi zostanie dokończony . 
Radna Renata Kornet zapytała się na jakim etapie jest sprawa remontu świetlicy w Poczerninie .  
Wójt Gminy odpowiedział ,że obecnie gmina czeka na kredyt , bo nie ma środków . 
Przewodnicząca komisji zapytała czy grunt pod boiskiem w Skalinie został przejęty , aktem 
notarialnym przez gminę. 
Wójt Gminy odpowiedział ,że  nie ma aktu notarialnego . 
Radny Bogdan Grabski poruszył takie sprawy jak: 
-budowa świetlicy wiejskiej w Barzkowicach , 
-remont drogi od Sołtysińskiego w kierunku Czarnkowa , 
-przy oczyszczalni ścieków uschły dwa dęby i są do wycięcia .  
Wójt Gminy odnośnie budowy świetlicy odpowiedział ,że został ogłoszony nabór wniosków i 
będzie składany wniosek przez gminę . 
Radny Adam Kochaniec zapytał się o realizację zadania – świetlica wiejska w Koszewie i zgłosił 
potrzebę  uporządkowania terenu po pracach wykonanych przez zakład energetyczny ENEA przy 
trafostacji .  
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Wójt Gminy tutaj odpowiedział ,że po wyborze banku i otrzymaniu kredytu ruszą zadania 
zaplanowane w budżecie .  
Dyskutowano na temat funkcjonowania szkoły w Koszewie, ilości dzieci, łączonych klasach i pracy 
nauczycieli . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kucaj podziękowała 
za udział wszystkim w posiedzenie. Dalsza część posiedzenia odbyła się w terenie. 
 
 
Protokołowała :                                                                           Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                Elżbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                     Data podpisania :  
2010.06.22                                                                                   2010. …........................ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


